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KOIVUPUHDON KOULUN VANHEMPAINYHDISTYS RY, HALLITUKSEN KOKOUS 

 

Aika: Ma 7.5.2018 klo 16.30 – 18.00 

Paikka: Koivupuhdon koulu, opettajainhuone 

Läsnä: Jukkola Paula, pj 
Pudas Jaana, siht. 
Aunio Tanja 
Majava Mari 
Rautiola Heta 
Saukko Marko 
Ylikulju Jari, rehtori-sivistystoimenjohtaja 

Poissa: Ahonen Kirsi 
Kekolahti Minna 
Perälä Sari 
 
 
1. Kokouksen avaus 
 
Puheenjohtaja Paula Jukkola avasi kokouksen klo 16.30 ja toivotti kaikki 
tervetulleiksi. 
 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 
Kokous todettiin laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Asialistan hyväksyminen 
 
Asialista hyväksyttiin sellaisenaan kokouksen työjärjestykseksi. 
 
4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
 
Käytiin läpi edellisen kokouksen pöytäkirja ja todettiin se kokouksen kulun 
mukaiseksi. 
 
5. Ajankohtaiset asiat koululla 
 
Rehtori kävi läpi koulun ajankohtaisia asioita ja tulevia tapahtumia mm.: 
- loppukevään ohjelmaa  
- kuraattoritilannetta 
- päiväkoti-eskari-koulutilat -rakennusprojektin tilannetta 
- poissaolojen portaat -mallia 
- kännykätön viikko alakoululla -kokeilua 
- huhtikuussa alakoululla pidettyä lukukampanjaa 
 
Merkittiin tiedoksi.  
 
6. Ilmoitusasiat 
 
Puheenjohtaja muistutteli, että kaikki hallituksen jäsenet ovat syksyllä jälleen 
erovuorossa ja pyysi ilmoittamaan hänelle hyvissä ajoin, jos joku ei halua jatkaa 
hallituksessa.  
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Lisäksi keskusteltiin tietosuoja-asetuksen voimaantulosta ja sen aiheuttamista 
toimenpiteistä. 
 
7. Stipendit keväällä 2018 
 
Päätettiin jakaa Hyvä tyyppi -stipendit koulun kevätjuhlassa edellisvuosien tapaan: 
1-3 lk:t 20 €, 4-6 lk:t 30 € ja 7-9 lk:t  50 €. Valintakriteerit ovat samat kuin aiemminkin. 
 
8. Heijastinliivit 
 
Keskusteltiin heijastinliivien hankinnasta esikoululaisille.Todettiin, että 
vanhempainyhdistyksen hankkimia esikoululaisille jaettavaksi tarkoitettuja 
heijastinliivejä on enää jäljellä 6 kpl, joten niiden hankkiminen on ajankohtaista. Näillä 
näkymin syksyllä 2018 on aloittamassa 17 esikoululaista ja syksyllä 2019 24 
esikoululaista eli yhteensä 41 esikoululaista.  
 
Tanja lupautui selvittämään, millaisia malleja on tarjolla ja mihin hintaan sekä 
painatuskustannuksia.  
 
9. Seuraavan kokouksen ajankohta 
 
Päätettiin pitää seuraava hallituksen kokous tiistaina 21.8.2018 klo 16.30. 
 
10. Muut esille tulevat asiat 
 
Ei muita asioita. 
 
11. Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00. 
 
 
 
 
 
Vakuudeksi 
 
 
 
________________________  _______________________ 
Paula Jukkola, puheenjohtaja  Jaana Pudas, sihteeri 

 


